



Ms. Sureya Ibrahim is the Supervisor of Community Connections here at CL&D and the founder of Mothers of Peace Regent Park. She is also part of Community Solidarity Against Racism in Construction (CSARC) and a board member at the Harari Heritage Centre. She was born in Harar, Ethiopia and came to Canada when she was 17, moving to Regent Park shortly after. Ever since she has been volunteering, studying, and working in the community becoming a loved local community champion.

Living and raising her children in Regent Park, Sureya witnessed firsthand the consequences of gun violence to her community. She made it her goal to address these problems by forming her Mothers of Peace community group, where mothers who have lost their children from gun violence can heal together through group therapy and mental health trips

M^{me} Sureya Ibrahim est responsable des liens communautaires au CL&D et a fondé l'organisme Mothers of Peace Regent Park. Elle fait également partie de Community Solidarity Against Racism in Construction (CSARC) et siège au conseil d'administration du Harari Heritage Centre. Née à Harar, en Éthiopie, elle est arrivée au Canada à l'âge de 17 ans, avant d'emménager à Regent Park peu de temps après. Depuis, elle y fait du bénévolat, étudie et travaille, devenant une championne communautaire locale fort appréciée.

En vivant et en élevant ses enfants à Regent Park, Sureya a été directement témoin des conséquences de la violence armée sur sa communauté. Elle s'est fixé l'objectif de remédier à ces problèmes en formant son groupe communautaire, Mothers of Peace, où les mères qui ont perdu leurs enfants à cause de la violence armée peuvent guérir ensemble grâce à la thérapie de groupe et à des voyages axés sur la santé mentale.